
Op 23 maart 2025 is er een burgerinitiatief ingediend door Evelien van den Brink en 
Fabian van Baren, woonachtig in de Citroenvlinderstraat in Rijswijk. Het initiatief betreft 
het “onderzoeken van de mogelijkheid voor een kleine skatebaan, of vergelijkbare 
speelgelegenheid” op een grasveld naast de kruising tussen de Argusvlinderstraat en de 
Citroenvlinderstraat. 

Het ingediende initiatief is op 31 maart 2025 door de Griffie getoetst aan de Verordening 
Burgerinitiatief Rijswijk, specifiek Artikel 4, 5 en 6: 

Kijkend naar de voorwaardes gesteld in de Verordening, betreft het initiatief geen 
onderwerp genoemd in Artikel 4 van de verordening. Hiermee voldoet het voorstel aan 
alle eisen gesteld in Artikel 4. 

Daarnaast stelt Artikel 5 van de Verordening een aantal eisen waar het initiatief aan 
moet voldoen en welke documenten bij het initiatief moeten worden aangeleverd. Het 
ingediende verzoek bevat een nauwkeurige omschrijving van het burgerinitiatief, 
inclusief dagtekening; een toelichting op het initiatief en de persoonsgegevens van de 
initiatiefnemers. Bij het verzoek is ook een lijst met de gegevens en handtekeningen van 
35 ingezetenen of belanghebbenden meegeleverd, waarmee het verzoek lijkt te voldoen 
aan minimale aantal ondersteuners voor verzoeken met een buurtgericht karakter bij 
een buurt van minder dan 550 inwoners. De handtekeningen zijn afgedekt om te voldoen 
aan de AVG. Hiermee voldoet het voorstel aan alle eisen gesteld in Artikel 5. 

Artikel 6 van de verordening stelt dat het initiatief een voorstel voor de raad moet 
bevatten, waar zij een besluit over kunnen nemen. Dit voorstel moet voorzien zijn van 
een motivering. Daarnaast moeten ook de naam, het adres en de geboortedatum van 
ten minste een en eten hoogste drie personen zijn vermeld. Aan deze voorwaardes is 
voldaan. 
Wat ontbreekt in het ingediende initiatief, is een globale raming van de kosten. Hiermee 
voldoet het voorstel niet aan alle eisen gesteld in Artikel 6. Tijdens een forum zou er 
kunnen worden besproken wat voor speelgelegenheid de voorkeur zou krijgen en 
hoeveel het zou kosten om een van deze opties te realiseren. 

Op 31 maart 2025 oordeelde de Griffie dat het initiatief aan de voorwaarden voldoet om 
tijdens een forum besproken te worden en is het bovenstaande advies volgens de 
Verordening Burgerinitiatief Rijswijk doorgegeven aan de voorzitter van de raad, 
burgemeester Huri Sahin. 

Het initiatief is 2 april 2025 op de lijst met ingekomen stukken geplaatst. Volgens Artikel 
4, vierde lid, rapporteert het college binnen een termijn van 3 maanden na ontvangst van 
het initiatief over de het besluit van het college en de voortgang. 

 


